



LKIM

LEMBAGA KEMAJUAN IKAN MALAYSIA

(KENYATAAN TAWARAN LKIM: T2/2021)

Tender ini adalah dipelawa kepada kontraktor yang hanya berdaftar dengan tender wizard LKIM (<http://www.tenderwizard.my/LKIM>), Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPI/P/CIDB), dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan.

Bagi kontraktor yang belum mempunyai ID Pengguna dan kata laluan hendaklah terlebih dahulu mendaftar dengan <http://www.tenderwizard.my/LKIM>.

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TEMPAT DAN TARIKH TENDER DITUTUP
No. Tender: LKIM : T2/2021 TAJUK PROJEK CADANGAN MENGGANTI TANGKI AIR SIMPANAN, SISTEM PAM DAN KERJA BERKAITAN DI PERUMAHAN NELAYAN TOK BALI (PNTB) PASIR PUTEH, KELANTAN.	RM200.00 (Tidak akan dikembalikan)	Pembelian Dokumen Tender http://www.tenderwizard.my/LKIM Tarikh Beli Dokumen Tender akan dijual mulai 4.5.2021 <i>secara online</i> Masa 8.00 Pagi hingga 4.30 petang (Waktu Pejabat)	CIDB (PPK & SPKK) Gred G3 <u>Pengkhususan</u> CE20 (Sistem Bekalan Air) CE21 (Kerja-Kerja Am Kejuruteraan Awam) DAN <u>Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN)</u> Permit IPA Jenis C2 (Bekalan Air)	Lokasi Tapak Projek Penempatan Semula Nelayan Tok Bali Arahan Kepada Petender Petender yang berminat untuk menyertai tawaran tender ini tidak DIWAJIBKAN untuk menghadiri taklimat dan lawatan tapak tetapi kontraktor DIGALAKKAN untuk mengadakan lawatan ke tapak projek secara bersendirian dengan mematuhi segala SOP yang telah ditetapkan oleh kerajaan. Kontraktor juga boleh mendapat keterangan yang terperinci mengenai tapak projek melalui laman sesawang LKIM (www.lkim.gov.my)	Tempat Hantar Dokumen Tender Dokumen tender WAJIB diisi dengan lengkap dalam sistem e-perolehan LKIM secara online melalui laman sesawang http://www.tenderwizard.my/LKIM Tarikh Tutup Tender Tarikh tutup tender pada 25.5.2021 sebelum pukul 12.00 tengah hari secara <i>online</i> . Satu salinan asal dokumen tender yang telah lengkap hendaklah dimasukkan dalam sampul surat bemetri serta ditulis nombor rujukan tender (LKIM: T2/2021) dan perihai kerja di sudut atas sebelah kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti tender sebelum pukul 12.00 tengah hari pada 25.5.2021 . Dokumen Tender yang dihantar melalui pos biasa/laju hendaklah dialamatkan ke alamat berikut untuk dimasukkan ke dalam Peti Tender sebelum pukul 12.00 tengah hari pada tarikh tutup yang ditetapkan di atas.
		DOKUMEN MEJA TAWARAN Dokumen Meja Tender boleh disemak pada waktu pejabat (8.00 pagi - 4.30 petang) bermula 4.5.2021 di tempat berikut:- Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) Negeri Kelantan, Lot 167 & 168, Seksyen 9, Jalan Post Office Lama, 15000 Kota Bharu, Kelantan.	TENDER WIZARD LKIM Kontraktor dikehendaki mendaftar terlebih dahulu secara <i>online</i> bagi mendapatkan <i>ID pengguna dan kata laluan</i> melalui laman sesawang http://www.tenderwizard.my/LKIM	Unit Perolehan Bahagian Kewangan Dan Akaun Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia Tingkat Bawah Wisma LKIM Jalan Desaria, Pulau Meranti 47120 Puchong, SELANGOR. No. Tel: 03-80649113	